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V tomto čísle najdete: 

 

* Ohlédnutí za Bakusem    *  Letiště Vodochody 

*  Zpráva z MŠ     *  Chodníky v obci, Odpady a my 

*  Zpráva ze ZŠ     *  TJ Sokol 

*  Společenská kronika    * Prodejna u Jirásků , inzerce 

 

BAKUS 2016 

Tento rok vyšel Bakus na velikonoční svátky, a přestože se někteří obávali, 

že na prodloužený víkend odjede hodně lidí 

z Dolan, nestalo se tak. Dokonce se na 

Bakusu objevilo plno neznámých tváří. 

Svou roli zřejmě sehrálo i příjemné jarní 

počasí a sluníčko, které vysvitlo už před 

zahájením průvodu. Potom už vše klapalo, 

jak mělo. Klobásky se letos prodávaly na 

lodi, kati nestačili „popravovat“ dost 

hříšníků a irští skřítci se ve stánku s občerstvením až do večera nezastavili. 

Stejně jako každý rok se všichni těšili na vystoupení, která se i letos velmi povedla. Dětská zumba i 

maminky jako Vltavská hlídka sklidily tak veliký úspěch, že bylo požadováno opakování. Tombola se 

nám trošku protáhla, ale doufáme, že všichni výherci měli z cen radost.  

Je vždy těžké vybrat opravdu tu nejlepší, nejhezčí, nejpromyšlenější prostě tu NEJ masku! V letošním 

roce vyhráli cenu o nejlepší masku bezesporu Star Wars. Ovšem i ostatní byly dokonalé a klobouk 

dolů před těmi, kteří si s nimi dali tolik práce. 

V soutěži o nejlepší škvarkovou placku, které se zúčastnilo 5 žen a 1 muž, již druhým rokem vyhrála 

paní Renata Brožková. 

Tímto bych chtěla velice poděkovat všem dobrovolníkům, maskám, sponzorům, OÚ Dolany a TJ 

Sokolu Dolany, kteří se na letošním Bakusu podíleli, bez Vás by to nikdy „NEKLAPLO“.  

Ještě jednou díky a zase za rok v březnu na Bakusu 2017.    Martina Maříková 
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Vážení občané Dolan a Debrna. 
Asi se Vám již nějakým způsobem doneslo, že se pracuje na pojmenování ulic v obci. Věc byla ve fázi 

příprav, ale už nastal čas se záměrem Vás seznámit a zároveň Vám umožnit se do procesu zapojit 

svými připomínkami a návrhy.  

V roce 2017 bude valná většina občanů Dolan po skončení platnosti měnit svoje občanské průkazy. 

Z tohoto důvodu je výhodné provést změnu v názvu obce a pojmenování ulic ke konci roku 2016.  

U pojmenování ulic jsme vycházeli především z místních názvů, tam kde jsme je neznali, jsme zvolili 

pracovní jména. Zde je právě možnost starších obyvatel obce připomenout zapomenuté názvy dalších 

míst a tím vytvořit nová jména ulic. Vítány jsou všechny návrhy na pojmenování, ale samozřejmě 

nebude možno použít každý. Pojmenování ulic se řídí zákonem o obcích a souvisejících předpisů. 

V názvu nesmí být hanlivé a vulgární výrazy, jména žijících osob. Některé obce nebo městské části 

volí tematické okruhy, jako jsou jména umělců, zahraničních států nebo měst, apod. Ale pro Dolany 

by to asi nebylo to pravé ořechové.  

Na mapce vyvěšené na nástěnce u Obecního úřadu a v prodejně u Macharů si můžete prohlédnout 

konkrétní umístění jednotlivých ulic a jejich pracovní názvy. Návrhy na změny názvu nebo změnu 

ulice můžete podávat na obecní úřad do konce měsíce června 2016.  

V Debrně jsou navrženy pouze dvě ulice. Hlavní navrhujeme pojmenovat DEBRNOVA, druhá ulice 

by se mohla jmenovat DO ŠÁREK. Jednoduché by mohlo být i pojmenování NEHOŠŤ. 
 

Za zastupitelstvo OÚ Dolany Josef Drápela 
 

Ježibaba Kolobajzna oslavila s dětmi Velikonoce 
Je to tak... Kolobajzna nás navštívila v době, kdy se děti pilně 

připravovaly na Velikonoce. Namalovaly vajíčka, zasázely jarní 

osení a sváteční atmosféru nám zpříjemnila velikonoční 

pohádka s ježibabou Kolobajznou. Moc jsme si to společně s 

dětmi užili. 

Změny v přírodě a v počasí jsou tématy naší vzdělávací práce. 

Nyní zpíváme o jaru, učíme se o jarních rostlinách a květinách, 

rychlíme řeřichu a sázíme semínka dýní... zkrátka aktivně 

vnímáme to, co nás denně obklopuje, a snažíme se všemu přijít 

na kloub. Samozřejmě, že nesmí chybět poučení o vzájemných 

vztazích mezi dětmi, mezi lidmi, o vzájemné toleranci a slušnosti, o nebezpečí, které na děti číhá a 

které může dětem ublížit a hlavně o tom, že všichni jsme tu kamarádi a máme se rádi. 
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Na jaře nás čeká opět pěkná zpívánková pohádka a "Den dětí" oslavíme představením "Klaun Fíla a 

jeho létající talíře". 

Vyvrcholením školního roku 2015/2016 bude dne 16. 6. 2016 

letní závěrečná slavnost, kdy se rozloučíme s našimi 

předškoláky. 

Velké překvapení připravila dětem paní Ivanka Hlochová, která 

přinesla do školky plnou krabici pastelek, modelíny, vodových 

barev a barevných papírů. Děti měly radost, protože vždy uvítají 

něco nového - nové podněty a my jsme si tak doplnili a obohatili 

pomůcky na výtvarné činnosti.  

Moc děkujeme za spolupráci všem rodičům a přejeme Vám 

hodně zdraví a jarního sluníčka. 

 

Malé poděkování 

Děkujeme kolektivu pánů L. Balabána a M. Vlasáka za milý finanční obnos, který věnovali dětem do 

mateřské školy. Využijeme jej při oslavách "DNE DĚTÍ". 

     Alena Klimentová 

                                                                                                                 MŠ SLUNÍČKO Dolany  

 

 
Příspěvek pro školku 

Rád bych se zmínil o hezkém počinu, který v rámci letošního Bakusu udělali Libor Balabán a Michal 

Vlasák, kteří během akce prodávali drobné dárky (štěstí) a utrženou částku 3000,- Kč věnovali 

mateřské školce. Myslím, že si za to zaslouží poděkování nás všech.  

Pavel Kužvard 

 

Dolanská noc s Andersenem  
Ve škole to velmi žije přes den, ale večery a noci jsou zde klidné. Jinak tomu bylo 8. dubna. 

Osazenstvo školy se chystalo vyzkoušet celorepublikovou aktivitu, která se odehrává 1. dubna 

v mnoha knihovnách a školách - Noc s Andersenem. My jsme si počkali a šli jsme na to až později.  

Sešli jsme se na 18 hodinu ve škole a začali jsme velice příjemnou aktivitou - opékáním buřtů a všeho, 

co si děti donesly. To nám šlo velice dobře a moc nám chutnalo, ty první buřty většinou chutnají 

skvěle. Potom jsme se sešli v tělocvičně, kde jsme připravili horké křeslo pro H. Ch. Andersena. 

Slavným spisovatelem se stal na chvíli každý, protože všichni obdrželi zajímavou informaci ze života 

tohoto spisovatele a měli za úkol ji sdělit ostatním. Poté se při svitu baterky četla pohádka Malá 

mořská víla. Pohádka je to krásná, ale dlouhá, a tak jsme se konce nedočkali a šlo se umělecky tvořit. 

Téma bylo jasné - moře. Děti si mohly vyrobit mořskou pannu, medúzu, chobotnici nebo kraba. 

Někteří pracovali velmi rychle a výrobků vzniklo opravdu dost. To už bylo po 21 hodině a některým 

z nás se klížily oči a některým z nás se zastesklo po domově. Pár z nás šlo spát do voňavého pelíšku 

doma a ostatní zalehli do spacáků na podlaze. Paní učitelky by spaly natotata, ale je až neuvěřitelné, 

kolik energie je v tom malém tělíčku…ale po půlnoci usnuli opravdu všichni. Po 7 hodině už byli opět 

všichni vzhůru a tak jsme se dali do balení a hledání všeho, co se stihlo přes noc ztratit. To nám šlo 

velice dobře a v 7,30 se budova školy zamkla, aby si odpočinula a těšila se na nás v pondělí.  

Nám, dospělým, se noc líbila a doufáme, že si ji i užily děti a že se sejdeme zase příští rok.  
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Velikonoční povídání 
Dne 22. 3. se ve škole uskutečnila přednáška o velikonočních tradicích a zvycích našich předků. 

Zodpovědně se na ni připravila paní V. Bahenská. Pro účastníky se napekly jidášky a mazanec, aby to 

vyprávění lépe uteklo. Ale i když povídání bylo zajímané, smutný byl pohled do školních lavic, 

protože účastníků bylo málo, a tak si Vás dovolujeme již teď pozvat na povídání vánoční, které bude 

v předvánočním čase v budově školy. Neváhejte a přijďte si poslechnout, jak a co bylo o Vánocích za 

časů našich babiček.  
Těšíme se na Vás. 

                                                                                                        Jarmila Momutová 

 

Sdělení OÚ - připojení na kanalizaci 

Termín pro připojení na kanalizaci     ulice k nádraží od č.p. 175 až po č.p. 146 ulice pod OÚ  

Do 31. 5. 2016 

Od 1. 6. 2016 cena bez dotace za vývoz žumpy - 900 Kč/fekál. 

             ulice od č.p. 4 ke škole až po č.p. 298 (paní Urbánková) 

Do 30. 9. 2016 

Od 1. 10. 2016 cena bez dotace za vývoz žumpy - 900 Kč/fekál. 

 

Chodníky v obci 
 Již jednou jsem psal o využívání chodníků v obci, situace se od té 

doby spíše zhoršila, než zlepšila, a proto jsem se rozhodl na ní upozornit 

znovu a zároveň vyzvat kompetentní osoby aby se jí zabývali. Stav ukazuje 

několik snímků, které jsou vybrány z mnohých.  

 Vždy když jdu práce či nákup, musím obcházet vozidla zaparkovaná 

na chodníku a zabírající celou jeho šířku nebo různý materiál či stroje, které 

tam zabírají místo po několik týdnů či měsíců.  Musím při tom myslet na 

maminky s kočárkem, staré lidi a děti, které se učí v dopravní výchově o 

tom, že mají využívat k chůzi chodník.  

Současně myslím na lhostejnost kompetentních lidí, kteří by s tím měli 

něco dělat a nedělají. 

 Definici chodníku v zákoně nehledejte, nenajdete, podle encyklopedie 

je to část pozemní komunikace nebo samostatná pozemní komunikace, která 

slouží chodcům k přesunu po délce komunikace. Chodníkem zpravidla 

bývají vybaveny místní komunikace v zastavěných částech obcí, a to buď po 

jedné nebo po obou stranách.  

  Zákon však umožňuje parkování na chodníku ale za předpokladu, že 

je místo osazeno patřičnou značkou, ale takovou jsem v obci neviděl. 

Doufám, že se po přečtení článku, ti, o kterých 

článek je, změní svůj způsob parkování a nebudou 

myslet jen na sebe. Přidávávám několik foto k 

zamyšlení.  
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Hlavní topná sezóna končí, 
jaká byla z pohledu občana Dolan? Na podzim jsme zachytili opakovaný výskyt nákladních 

aut, která směřovala do Dolan s nákladem různého dřevěného materiálu (dřevotřískových desek, 

překližek, starých natřených oken, starých palet), který je klasifikován jako nebezpečný odpad. Tyto 

náklady končily na dvorech u některých našich spoluobčanů. S těmi, kde se nám podařilo zjistit 

adresáta, jsme mluvili a snažili se jim vysvětlit a) nezákonnost jejich postupu, neboť spalovat 

nebezpečný odpad je nezákonné, b) bezohlednost jejich počínání s ohledem na zdraví jejich sousedů. 

Někteří přislíbili konec svého počínání a svůj slib dodrželi, alespoň podle našich informací. Jiní ne a 

navíc si objednali další "zboží". Taková bezohlednost vůči spoluobčanům je pro mě nepochopitelná. 

CO JEŠTĚ ŘÍKAJÍ ZÁKONY - (zkrácený přehled) 

Požadují, aby spalování odpadů bylo v souladu se zákonem č. 86/2002 Sb., o ochraně ovzduší. Tento 

zákon obecně stanoví, že ve spalovacích zařízeních nelze odpad používat jako palivo. Nelegálním 

spalováním odpadu mohou být porušena i další ustanovení zákona o ochraně ovzduší. 

Zpravidla dochází k nadměrnému obtěžování sousedů zápachem. Na tuto situaci pamatuje nejen 

uvedený zákon, ale i jeho prováděcí vyhláška č. 362/2006 Sb.. V souladu s těmito předpisy nesmí 

nikdo obtěžovat kouřem a zápachem osoby ve svém okolí a obydlené oblasti. 
 

Jeden mýtus, který přetrvává, že komín který nekouří, nesmrdí. Při spalování odpadu, o kterém píši, 

komín nemusí kouřit, přesto se z něj uvolňuje až 500x vice dioxinu než připouští zákon.  

 Zde by měla obec, podle mého názoru, značně svůj postoj k takovému počínání přehodnotit a 

dokončit vyhlášku o veřejném pořádku a zakázat v ní dovoz a spalování nebezpečného odpadu na 

svém území. 

Pavel Kužvard  

(životní prostředí) 
 

 

 

 

 

Narozeniny oslavili nebo oslaví: 

     Bižovcová Milada 89   Šarbochová Jaroslava 75 

     Kučerová Václava 70   Jarabeková Marie 88  

                 Hřebíková Františka 92   Šimon František 75 

                            Melda Antonín 75 

 

Narození dětí: 

Fischerová Eliška   Vašíček Antonín 

Březovská Rozálie   Březovský Lukáš 

Havlínová Ela    Horáková Aneta 

 

Navždy nás opustili: 

Balabán Antonín 

 

Věra Pokorná 

 

 

 

~  Společenská kronika ~ 
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TJ Sokol Dolany a OÚ Dolany pořádají tyto následující akce: 
30. 04. 2016 Čarodějnice na hřišti TJ s opékáním špekáčků 

07. 05. 2016 Lampiónový průvod od ZŠ Dolany směrem na hřiště TJ 

28. 05. 2016 Dětský den v Dolanech na hřišti TJ 

02. 07. 2016 Nohejbalový turnaj na hřišti TJ 

09. 07. 2016 Volejbalový turnaj na hřišti TJ 

09. 07. 2016 Turnaj v ruských kuželkách na hřišti TJ 

27. 08. 2016 KOUT – ČAPÁK fotbal o pohár starosty 

27. 08. 2016 Posvícenská zábava 

 

 

Ukliďme si okolo sebe - brigáda 
V sobotu 2. 4. 2016 proběhla akce na 

úklid odpadu podél silnic v katastru 

Debrna a Dolan.  

Překvapila nás správa silnic, která v týdnu 

před sobotou velké množství odpadu 

sesbírala.  

Jedna skupina sbírala odpad podél silnice 

od značky obce po Nehošť. Na tomto 

krátkém úseku se vysbíralo neuvěřitelných 

15 pytlů odpadu. Zde uklízeli: Míša 

Augustová s Honzíkem a Josífkem, Pavel 

Kužvard, Ondra Momut, Tomáš Gandel a 

Tomáš Vlasák ml.  

Skupina v Debrně v Debrnské podhoře 

vysadila 150 buků a ošetřila je proti 

okusu. A vysbírala odpad z Debrnského 

potoka od obce až na hranici katastru. Zde 

uklízeli: Jana Bůchová s Aničkou, Jiří 

Vágner, Marek Ballý, František Hřebik, 

Josef Motejzík a Tomáš Vlasák st. 

Všem zúčastněným patří dík. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Občané Dolan, odevzdávejte v č. p.4   

ST 14 – 18:00  SO 9 – 11:00 

V Debrně odevzdávejte dle rozpisu. 
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Odpady a my  
Jako každý rok Vám předkládám statistiku o tom, jak se chováme k odpadům v celkovém součtu za 

obec, a každý si může porovnat, jak se staví k této problematice jako jednotlivec, či domácnost.  

Zda každou středu stojí před jeho domem plná popelnice i dvě, nebo by mu stačil svoz jednou za 

měsíc. Pozitivní je mírný přebytek v celkovém hospodaření. Bohužel stále máme velké množství 

odpadů v popelnicích, které odvezeme na skládku, protože je nedokážeme vytřídit a tím snížit částku 

za komunální odpad (jednu tunu odvezeme za cca 2000 Kč).  

   −             + 

 

 

 

Jak jsem popsal výše, největší rezervy máme v ochotě třídit a tím snížit množství komunálního odpadu 

odváženého z obce. S tím také souvisí zájem o změnu systému vytápění, kdy dojde nejen ke zlepšení 

ovzduší, ale i k razantnímu snížení množství popela dokonalejším spalováním uhlí, nebo přechodem 

na zplynování dřeva či pelet. Též lze změnou zdroje tepla na tepelná čerpadla a podobné systémy 

složku popela v komunálním odpadu úplně vyloučit. Neváhejte s výměnou kotle, zvláště při možnosti 

získání dotace až do výše 150 000 Kč. Jedním z problémů v odpadovém hospodářství obce je také 

naplnění kontejnerů na velkoobjemový odpad vytříditelnými složkami odpadu, mimo provozní dobu 

sběrného místa. Pan Mára musí plasty, sklo, železo a papír vyndat a dotřídit, aby nedocházelo 

k enormnímu nárůstu tohoto odpadu.  

Z toho plyne: Když nevím, kam co odložit, tak ses zeptám. 

Ing. Tomáš Vlasák 

                                                                                                        

 
Návštěva ze Slovenska 
Dne 12. 4. naši obec navštívili občané ze slovenských Dolan. Igor Guldan, Erik Guldan, Leonard 

Purgiňa a Peter Tichý zde strávili příjemné dopoledne. Děkujeme jim za návštěvu a doufáme, že se 

zase někdy uvidíme, ať už v českých nebo slovenských Dolanech. 

 
 
 
 

PNEUMATIKY 2,74 t 9 453,- 
 

EKOKOM   140 085,- 

NEBEZPEČNÝ ODPAD 0,98 t 12 552,- 
 

KOVO 6,52 t 20 884,- 

ODĚVY 4,79 t 0,- 
 

PAPÍR 8,32 t 14 976,- 

OLEJ 86 l 0,- 
 

EKETRO     

TŘÍDENÝ ODPAD 
  

 
    ELEKTROWIN 6,5 t 22 734,5,- 

   PLAST 17,3762 t 
 

 
    ECOBAT 48 kg 0,- 

   NÁPOJOVÉ KARTONY 0,63 t 
 

 
    EKOLAMP   3 090,- 

   SKLO 8,59 t 
 

 
    ASEKOL 4,239 t 9 274,- 

   PAPÍR 3,3102 t 
 

 
POUŽITÉ ODĚVY   6 000,- 

  
114 173,- 

 
PŘÍSPĚVKY OD     

KOMUNÁLNÍ ODPAD 241,7 t 557 342,- 
 

OBČANÉ   534 649,- 

VELKOOBJEMOVÝ ODPAD 31,18 t 64 878,- 
 

FIRMY   13 360,- 

CELKEM 
 

758 398,- 
 

CELKEM   765 053,- 
 

   
  

 

  

BILANCE ZA ROK 2015 + 6 655,- 

 DLUH FYZICKÉ OSOBY 10 500,- 
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Kulturní akce DEN u KONÍ 
V sobotu 9. dubna byl v Dolanech Den u Koní, akce v širokém okolí 

vskutku nevšední.  

Koně 
Celá koňská část akce ležela na bedrech Majky, Arona, Zuzanky a 

Lojzíka. Čtenáře asi nepřekvapím, když prozradím, že to nejsou jména 

hlavních organizátorů, ale koní, kteří v sobotu ochotně vozili všechna 

jízdychtivá dítka ze hřiště od Jirásků směrem k řece a zpět. A že malých 

zájemců bylo! 

Majka a Aron jsou ryzáci s plavou hřívou plemena Hafling, které pochází 

z Tyrolských Alp. Je to všestranné plemeno, které se výborně učí nové 

věci a dobře zvládá přítomnost dětí. To Zuzanka, bílá kobyla plemene 

Appaloosa, by za svými pra-pra-pra-rodiči musela až do Ameriky. Je to 

koník původem z amerických plání, na zadcích jejích předků se proháněli 

indiáni. A Lojzík? Inu zdrobnělina napoví, že tímhle jménem se honosí 

poník. Prý má čertí kukuč a všichni přítomní se dozajista přesvědčili, že 

má děti rád. 

A pokud se třeba zrovna vaše pacholátka v sobotu stihla do přítomných 

ořů zamilovat, máte zábavu navíc na „dlouhé“ cesty vlakem do 

Kralup. Všichni konští účastníci „Dne u koní“ se totiž pasou na pastvinách 

u Dolan podél řeky Vltavy, a tak si je cestou můžete zkontrolovat. A 

pokud by ta koňská láska žádala víc, je dokonce možné si po 

dohodě objednat vyjížďky do okolí. 

 
 
Vystoupení Rytířů Fortuny 
O další část programu se postarala skupina historického a scénického 

šermu Rytíři Fortuny z Kralup nad Vltavou (založena 2005 ale se 

zkušenostmi sahajícími až do roku 1992). Kralupské šermíře může znát 

každý, kdo někdy navštívil každoroční bitvu u Libušína. V létě bývají k 

vidění tradičně na hradě Orlík nad Humpolcem. 

Dolanské vystoupení bylo jejich první letošní a sestávalo ze dvou bloků. 

V pravé poledne divákům sehráli krátký příběh, co všechno se mohlo 

seběhnout na takové obyčejné středověké cestě – podle všeho tam moc 

bezpečno nebylo – meče střídaly dýky, dýky jiné meče, a kde neloupili 

lupiči, tam se počestně vybírali nepočestné daně. Zkrátka středověk… 

Odpoledne pak Rytíři Fortuny navázali ukázkami soubojů, které měly 

takovou intenzitu, až praskaly meče! 

Věřím, že akce v podobném duchu nebyla zde poslední. 

 Marek Coufal, převzato z libcickekrizovatky.cz  

 

 

 
 
 

https://cs-cz.facebook.com/KONEuJIRASKU
https://cs-cz.facebook.com/KONEuJIRASKU
https://cs-cz.facebook.com/KONEuJIRASKU
http://www.rytirifortuny.cz/
http://www.rytirifortuny.cz/
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EIA Letiště Vodochody – 31/3/2016 
Po uplynutí termínu pro odvolací řízení k rozsudku Městského soudu v Praze, který vrací věc zpět 

ministrovi životního prostředí, může veřejnost v mediích sledovat PR aktivity Letiště Vodochody, 

sugerující, že vše, pokud jde o platnost EIA, je hotovo a teď jen hurá na stavbu! 

Media sice skromně, ale objektivně uvedla, že jak Ministerstvo životního prostředí, tak obce kolem 

letiště využily možnosti právního řádu České republiky a podaly proti rozsudku Městského soudu 

v Praze kasační stížnost. Ta „naše“ – za Dolany, Panenské Břežany a Zlončice, ke které se připojily do 

řízení Bášť, Chvatěruby, Kozomín, Kralupy n/Vlt, Líbeznice, Máslovice, Měšice, Postřižín a Úžice, 

byla podána 29/3/2016 a naši kasační stížnost dostal opět sedmý senát Nejvyššího správního soudu 

(Cihlářová, Hubáček, Foltas). Věc je vedena pod sp. zn. 7 As 51/2016. Náš návrh pro rozhodnutí 

Nejvyššího správního soudu je formulován takto: 

IV. Závěrečný návrh  

Stěžovatelky navrhují, aby Nejvyšší správní soud vydal tento rozsudek:  

Rozsudek Městského soudu v Praze ze dne 14. 12. 2015, č. j. 10A 204/2014 – 197,  

s e  z r u š u j e  a  věc  s e   v r a c í   tomuto soudu k dalšímu řízení.  

popřípadě, pokud na základě kasační stížnosti dospěje k závěru, že lze postupovat dle  

ust. § 110 odst. 2 písm. a) s. ř. s., aby Nejvyšší správní soud vydal tento rozsudek: 

  

I. Rozsudek Městského soudu v Praze ze dne 14. 12. 2015, č. j. 10A 204/2014 – 197,  s e  z r u š u j e. 

 

II.  Stanovisko Ministerstva životního prostředí k posouzení vlivů provedení  

záměru na životní prostředí ve věci záměru „Letiště Vodochody“ ze dne 29. 10.  

2013, č. j. 71411/ENV/13, 76786/ENV/13  s e  z r u š u j e.  

 

Webovou stránkou, kde je možné sledovat průběh řízení je: 

http://www.nssoud.cz/main0Col.aspx?cls=JudikaturaSimpleSearch&pageSource=1&menu=187 s tím, 

že je nutné ke sledování vepsat do formuláře spisovou značku řízení: 7 As 51/2016.  

Uvidíme, kolik času bude NSS potřebovat k vynesení a odůvodnění rozsudku – MS rozhodl za pár 

týdnů, odůvodnění sestavoval tři měsíce :-).  

 

Výsadba ovocných stromů 
Obec zakoupila ovocné stromy v počtu 19 ks za cenu 3 630,- (švestky, třešně). Stromy byly vysázeny 

v Debrně pod cestou do Šárek panem Hřebikem, v Dolanech nad 

kabinami a vyměněni uschlí 

jedinci na Kocandské a 

Debrnské cestě. Další nápady 

na výsadbu stromů v obci 

uvítáme. 

 

  

 

Ing. Tomáš Vlasák 

 

TJ Sokol Dolany 
Ani jsme se nenadáli a máme třetinu roku za sebou. O některých věcech, které se za tu dobu udály, se 

můžete dočíst níže. 
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Už poosmé se hráči a příznivci našeho klubu vydali na zimní soustředění do Rokytnice nad Jizerou. 

Nemá cenu si namlouvat, že by bylo možné během 5 dní načerpat dostatečný fyzický fond, ale pro 

nevšední zahájení jarní sezóny a především tmelení kolektivu je soustředění nenahraditelné. Rozdělení 

účastníků na „rudé“ a „sešívané“ podpořené „zbytkem světa“ se již stalo tradicí stejně jako hojná účast 

na každodenním fotbálku a večerním rozboru utkání v útulné hospůdce. A přestože počasí nebylo nic 

moc, na své si v nedalekém lyžařském středisku přišli i příznivci rychlých prkének. Jediné, co mě na 

této akci mrzí, je slabá účast mladších hráčů. Důsledky této nehomogenity jsem popisoval minule a 

nemá smysl se k tomu vracet. 

V březnu proběhla výroční členská schůze, chcete-li valná hromada naší organizace, na které byli 

členové TJ již tradičně seznámeni s výsledky roku 2015, rovněž se všemi novinkami a kde jsme si 

zároveň schválili plány na období následující. Jelikož jsme se setkali poprvé od změny naší právní 

formy na zapsaný spolek a změny stanov spolku (které nám ukládala legislativní novelizace), volily se 

nové orgány spolku pro další 4-leté funkční období. A sice výkonný výbor, statutární orgán a kontrolní 

komise. Staronovým předsedou spolku se stal pan Nikolaj Zenkovič, místopředsedou pan Petr Dobš 

(statutární orgán) a i zastoupení ostatních zmíněných orgánů zůstalo beze změn.  

Minule jsem sliboval, že letos už by měly být k dispozici oba tenisové kurty. Díky obětavcům, kteří se 

pravidelně schází k víkendovým brigádám, už máme natažené lajny i na druhém kurtu a vyspravené 

některé nedostatky. A protože i sluníčko se začíná čím dál víc ukazovat, pevně věříme, již brzy budou 

moci příznivci bílého sportu kvalitu kurtů prověřit. 

To fotbalisté travnatý pažit prověřují už od začátku roku. Jako první to byl A-tým, který se letos 

poprvé zúčastnil Zimní ligy na Mělníce. A přestože se na první zápas ostudně nesešel, nakonec z toho 

v konkurenci soupeřů hrajících povětšinou vyšší soutěže, bylo výtečné třetí místo. A že konfrontace 

s kvalitními soupeři byla prospěšná, ukazují výsledky v prvních pěti jarních kolech, po kterých už 

máme 4 vítězství oproti jedinému podzimnímu. Věříme, že tým, který pro jarní část formou hostování 

doplnili Jarda Zavadil a Karel Žlab, bude v těchto výkonech pokračovat a starostem ohledně záchrany 

se vyhne. Horší už to bude v příštím roce, protože velmi pravděpodobně dojde po konci příštího 

ročníku ke korekci počtu účastníků okresního přeboru ze současných 16 na 14. To bude v nejhorším 

možném případě znamenat sestup až pěti oddílů, což soutěži už rok dopředu zajišťuje mimořádnou 

atraktivitu. 

Zatraktivnění minimálně pro diváky se podařilo i u B-týmu, když se všechny domácí zápasy podařilo 

přesunout na neděli. Jednak jsme se vyhnuli několika souběhům s A-týmem, ale současně zajistili na 

každou (!) neděli až do konce sezóny pro dolanské diváky domácí utkání v tradičním nedělním 

odpoledním čase. Navíc jako předkrm si můžete dát dopolední zápas našeho dorostu. Klukům to 

bohužel prozatím výsledkově moc nejde, ale proti ročníkově starším soupeřům jim snahu upřít nelze. 

Stejně jako našim dětem, které vídám v úterý a ve čtvrtek na trénincích. Osobně jsem se byl podívat i 

na několika zápasech a jejich odhodlání, bojovat se staršími a vyššími protivníky a nevzdávat se ani za 

nepříznivého stavu, je příkladné. Moc jim fandím a dělají mi velkou radost. 

Což bohužel nelze říci o našich webových stránkách. Doposud jsme nenašli správce, který by se o 

tuto, v dnešní době neodmyslitelnou součást každé organizace, průběžně staral. Pokud by někoho z vás 

práce s PC bavila, ozvěte se mi. Stránky jsou zpracovány tak, aby jejich péči zvládl průměrně zdatný 

uživatel PC. Takže spíše je to o chuti než o dovednostech. 

Několikrát jsem byl tázán, proč na našich stránkách neuvádíme výsledky a tabulky dětských soutěží. 

V tomto případě příčinou není chybějící administrátor, ale rozhodnutí nejvyšší vedení českého 

mládežnického fotbalu, které po konzultaci s odborníky přistoupilo k rozhodnutí výsledky 

nezobrazovat a tedy děti nevystavovat do situace, kdy hodnotícím kritériem jejich hry je výsledek. 

Nejsem psycholog, ale za sebe mohu říci, že s touto filozofií souhlasím. Porovnávání všeho přes čísla 

a výsledky si v pozdějším životě děti užijí více než dost. 

Ale my už dětmi nejsme, a tak o penězích hovořit můžeme či přesněji řečeno musíme. Minimálně 

proto, že by se nám moc hodily k dostavbě terasy a chybějící části kabin. Dokud jsme měli jeden/dva 
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oddíly, velikost byla naprosto dostačující. U tří/čtyř už to bylo na hraně, ale na dnešních pět plus staré 

pány navíc, už jsou naprosto nedostačující. Chodba proto vypadá spíše jako sklad, neboť vybavení je 

holt třeba a místo k jeho uložení nemáme. Proto jsme kam jen to šlo, zaslali žádosti o grant, který 

bychom mimo jiné i k dostavbě mohli využít. Bohužel, reakce nejsou příznivé, a pokud ani náš hlavní 

partner, tedy naše obec, nám v této věci nepomůže, s žádnou zásadnější realizací nelze počítat. 

Na závěr mi dovolte popřát jménem svým i jménem našeho spolku pevné zdraví vám čtenářům i všem 

vašim blízkým.         

Sportu zdar Josef Svojsík 

Požár prodejny u Jirásků 
 V úvodu tohoto článku bych se především chtěl omluvit všem, kteří si moje slova ve 

sdělovacích prostředcích vzali příliš osobně. A to přesto, že nebyl nikdo jmenován a že tato slova 

zazněla v průběhu požáru nebo těsně po něm. V případě tištěných médií říkám pouze: BEZ 

KOMENTÁŘE. 

 A nyní se vraťme k sobotě 9. dubna tohoto roku. Tento den má počátek mnoho týdnů nazpět, 

kdy jsme vedli polemiku o tom, jak pozvednout kulturní dění v naší obci. Z četných názorů, že se zde 

nic neděje, se začala se líhnout akce „Den u Koní“. O průběhu akce pojednává jiný článek v těchto 

novinách, proto je zbytečné se více rozepisovat. Na co si však místo a čas udělám, je vyslovit velký 

dík za výbornou přípravu a suprovou spolupráci v průběhu celé akce. A i když to v Čechách nebývá 

zvykem, budu jmenovat: Péťa Berková, Lucka Jankovičová, Gabča Soukupová, Adélka Hlavaňová a 

Jana s Kubou Těšíkovic. Zvláštní dík je potřeba vyslovit zejména Martinu Jelínkovi, se kterým i do 

budoucna plánujeme další a další kulturně nekulturní akce v naší obci. V neposlední řadě musím 

poděkovat i své přítelkyni Kátě Soukupové, která je mi i přes nepřízeň osudu velkou oporou. Děkuji! 

 V závěru dne jsme s Káťou i Martinem vyhodnotili uplynulý den. Z hodnocení vzešlo 

nekuřácké posezení v prostoru Stodoly, radost nad velkým počtem zúčastněných, ale i určité zklamání 

nad menšinovým zastoupením nás domorodců (patriotů) neboli lidí, kteří v Dolanech bydlí. Nicméně 

jsme na to konto rovnou naplánovali další Den u Koní na neděli 6. června a nabiti pozitivní energií z 

vydařeného dne jsme se rozešli do svých domovů. 

Málokdo si asi dokáže představit to zoufalství, bezmoc a beznaděj, která na nás všechny padla 

ve chvíli, kdy jsme stáli před hořící prodejnou. Před zdrojem obživy pro osm lidí a jejich rodiny (sedm 

jich bydlí v Dolanech). Strach a nejistota co bude zítra, za týden, za měsíc… Emoce a beznaděj byly 

všude kolem. A tu se při pohledu na plameny, které nemilosrdně pohlcují to, co jsme léta budovali, 

z davu přihlížejících ozve: „Ať to tomu hajzlovi konečně shoří!“ Vtipné to opravdu nebylo… 

 V neděli odpoledne požár přijela vyšetřovat kriminálka a hasiči. Vzhledem k výši škody, jsem 

na policii musel podat trestní oznámení na neznámého pachatele. Chtěli po mně jména… Říkám: Teď 

z místa Vám mohu říci jména několika lidí, kteří mi nemohou přijít na jméno, ale neřeknu Vám žádné. 

A to proto, že si nedokážu představit, že by toho někdo z nich byl schopen. To už nejsou poničené 

ohrady u koní, ukradené dřevo, vysypané popelnice, utrhané stěrače… To už je úplně někde jinde… 

Předběžné výsledky vyšetřování jsou nedbalost nebo úmysl, který nelze prokázat. 

 Možná je ještě nutné zmínit, že se po vsi povídá, že jsem si to zapálil sám. Na to mohu 

odpovědět jednou větou: Jen IDIOT by si zapálil barák, ve kterém má nepojištěnou firmu. Vím, že 

podle některých idiot jsem, ale tak velký zas ne…  

 V nejbližší možné době bude prodejna rekonstruována do podoby, kde se mohou promítnout i 

Vaše podněty, návrhy a nápady na konečnou podobu budovy a poskytovaných služeb. 

Nejsou hloupé nápady a připomínky. Jsou jen hloupí ti, co je nechtějí slyšet…   

Co říci závěrem? Děkujeme všem, za podporu a pomoc v prvních hodinách a dnech… Dolany 

jsou krásné, tak proč to tu trochu nevylepšit. Nejenom kulturním prostředím prodeje a služeb, ale i 

pořádáním kulturních akcí.          

 Kateřina Soukupová, Josef Jirásek 
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